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Z á p i s 

o průběhu konference občanského sdružení SKI Vítkovice – Bílá, IČ: 70632219, se sídlem Bílá 173, PSČ 739 15, Staré 
Hamry, (dále též jen „SKI“), konané dne 26.11.2018, od. 17:00 hod., v zasedací místnosti restaurace Městského 
stadionu ve Vítkovicích.  

Pořad jednání konference: 

  
1. Prezentace účastníků od 16,30 hod  

2. Zahájení konference v 17,00 hod  

3. Informace o činnosti spolku během léta 2018 /po VH 2018/  
    a informace o aktivitách ve SKI Areálu Bílá v roce 2018 a výhled na rok 2019  
4. Informace o předběžných ekonomických výsledcích k 31.10.2018  
     - SKI Vítkovice –Bílá z.s.  
      - SKI Bílá Služby s.r.o.  
       
5. Informace o brigádnických hodinách a o způsobu vydávání členských jízdenek pro novou sezonu  
 
6. Informace o stavu placení členských příspěvků SKI, oddílových příspěvků OZL za rok 2018, 2019 a příspěvků do SLČR  
7. Program závodů na Bílé organizovaných zapsaným spolkem v sezoně 2018/2019  

8. Příprava členů OZL na závodní sezonu 2018/2019  

9. Diskuse  

10. Různé  
 

 
Ad1) 

V 16,30 hod byla zahájena prezence konference 

Ad 2)  

V 17.16 hodin dle pozvánky a programu  přivítala  všechny Milada Němčíková , která je pověřena VV vedením 
konference.   

Ad 3)  

 M.Němčíková předává slovo předsedovi VV S. Olšákovi, který přednesl zprávu o činnosti OS během léta 2018 ( 
v období od konání poslední VH ).  

• VV na VH si stanovil priority a to bylo řešení odkoupení pozemku hřiště, Kraj rozhodl, že pozemky a 
objekty vyjme z majetku učiliště a vloží je do správy a majetku nové organizace. V této době tedy 
není stanoven partner, se kterým by bylo možno dojednat podmínky.  

• Dalším úkolem byla modernizace zasněžování. K tomuto bodu dostane prostor J.Vrzgula.  

• následujícím bodem priorit pak bylo získání dotací a prostředků na fungování spolku, včetně na 
získání dotací investičního charakteru. Hledají dále cesty a formy na zatraktivnění letní sezóny.  

• Dále byl přijat nový zaměstnanec, který bude mít na starosti marketing a tím se stal  Ing.Václav 
Vrzgula.  

• Informace o prodloužení dlouhodobé nájemní smlouvy s Lesy ČR, vlastník a správce se v soudním 
řízení odvolala, je tedy nutno vyčkat až se celá legislativně vyjasní. 

• Smlouva s Obcí Bílá na provozování areálu na Jihu bude uzavřena na dobu jednoho roku.  

• Informace o novinkách na webových stránkách.  
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• Další viz zpráva S.Olšáka – příl. č. 1 

 

Druhou část tohoto bodu přednáší J.Vrzgula a přednáší informace o situaci v areálu SKI Bílá Služby s.r.o. - dceřiné 
společnosti 

• Informace o letní sezóně 

• Modernizace zasněžování 

• Přebírání gastro provoz Bi-fi, které už bude pod správou Ski Bílá s.r.o. 

• Slovo předává marketingovému zaměstnanci V.Vrzgulovi, který informuje o marketingových aktivitách 
v areálu. 

• Po prezentaci se J.Vrgula vyjadřuje k modernizaci lanové dráhy. Podrobnější informaci pak předá Martin 
Vrzgula. 

• Proběhne rekonstrukce čerpací stanici a vybudování jezera ( je v územní plánu v polovině sjezdovky).  

• Dalším bodem je rekonstrukce Bi-Fi, kde by se rozšířil buď o prostor pokladen, nebo ski servisu. 

• K nové šesti sedačce předává slovo M.Vrgulovi, který přednáší informace o krocích, které jsou ze stran VV 
podnikány. Konkrétní studie pak bude připravena pro nadcházející VH. 

• J.Vrzguly – příl. č. 2 

 
Ad 4) 
Slovo si přebírá S.Olšák a sděluje informace o předběžných  ekonomických výsledcích k 31.10. 2018.  
Skutečné výsledky  z provozu lanovky byla oproti plánu vyšší. V dalších položkách pak také došlo k vyšším příjmům 
oproti plánu. Výnosy pak byl o cca 1 milion vyšší proti plánu. Další detaily pak budou uvedeny ve zprávě, která je 
přílohou tohoto zápisu. Navýšeny pak byly náklady na opravu a rekonstrukce zasněžovacího systému. Proběhla druhá 
etapa modernizace. Celkový výnos pak skončil s cca 1.200 000,- Kč v mínusu. Před daňovými optimalizacemi. Detailní 
informace pak budou upřesněny až po zprávě s auditorem 
Podrobné informace jsou uvedeny ve zprávě S. Olšáka, příl. č. 3. 
 
M. Němčíková  předává tedy slovo J.Vrzgulovi. Který informuje o stavu výnosů a nákladech v s.r.o.  

• Tržby v zimní sezoně byly vyšší oproti plánu  

• Tržby v letní sezoně taky byly slušné 

• Plánované náklady pak byly lehce pod plánovanou hranicí, v údržbě proběhlo lehké navýšení plánovaných 
prací a investic. Zisk vychází na 650 tisíc, který bude započten se ztrátou z minulém období. 

 
  Viz příl. 4. 
 
Ad 5) 
 
M. Němčíková   předává slovo S.Olšákovi, aby přednesl zprávu o stavu plateb členských příspěvků. Za rok 2017 byly 
uhrazeny všechny příspěvky. Příspěvky za rok 2018 mají být zaplaceny do konce kalendářního roku 2018. 
Členské příspěvky jsou vybírány buď na konferencích a VH.  Upřednostňuje bezhotovostní platbu a sděluje bankovní 
spojení. Konstatuje výše členských příspěvků pro nezletilé. Produktivní a seniorský věk. Informuje o povinnosti placení 
členských příspěvků a připravit podklady k VH.  
 
 Ad 6) 
 
M. Němčíková  konstatuje, že všichni měli možnost si vyměnit permice na novou sezonu a kontrolovat si stav 
odpracovaných brigádnických hodinDalší dotazy nebyly vzneseny, proto se přechází k dalšímu bodu programu. 
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Ad 7) 
M. Němčíková  předává slovo S. Olšákovi, který přednáší Program závodu na Bílé  . 
 
Termíny 
                8.1. 2019              UKZ 
                2.2 - 3.2.  2019   FIS UNI + MČR juniorů 
                2.3.- 4.3.  2019   RKZ žáků               
                16.3  17.3.2019   Madeja Cup + Zbojnická Valaška 
                7.4.2018   oddílový přebor.  
 
Kontaktní osobou pro přihlášení na závody je S.Olšák a to formou mailové přihlášky.  
 
 
Ad 8)  
M. Němčíková  předává slovo S.Skoumalovi OZL – přednáší zprávu o sportovní činnosti  oddílu. Viz příl. č.5 
 
Ad 9) 
 M.Němčíková  chce přejít k dalšímu bodu programu,  
S příspěvkem do diskuze vstupuje M. Vrzgula, kdy informuje o světovém poháru ve Špindlu, a byli jsme vyzváni o 
účasti na organizaci tohoto závodu. Jedná se o funkce v technické četě.  
 
O slovo se hlásí Jan Vrzgula s dotazem, kolik financí z provozu areálu jde na sportovní činnost 
 
Další vstup V.Vrgula kdy informuje o akcích areálu nejsou již jen o závodech a závodního lyžování a je zapotřebí, aby se 
zapojovali i členové spolku.  a poděkoval za pomoc na  akcích, které již proběhly.  
 
 
Další dotazy nebyly vzneseny.  
 
Ad 10) 
 
závěrečné slovo M. Němčíková  předává S.Olšákovi a  tento děkuje za účast a pozornost na konferenci a  zahajuje 
neoficiální část konference a tím je malé pohoštění.  
Skončeno v 18.37 hod. 
 

 

  Mgr. Jana Pavlůsková 

Zapisovatel 

 

 

Přílohy : 

Příloha č. 1 
Příloha č. 2 
Příloha č. 3 
Příloha č. 4 
Příloha č. 5 
 
 
 
 
 
 


